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Referat 

Dato: 16.12.2021 

Tid: 9 - 10 

Sted: Teams 

Deltagere:  Else Søjmark, Kasper Bjerregaard, Benny Hammer, Lars Sørensen, 

Henning Meisler, Anders Rasmussen, Hanne Rasmussen, Jesper Mor-

tensen, Palle Mikkelsen, Kim Bruun Nielsen, Ulrik Christensen, Erik 

Holck Hansen, Kim T. Jensen, Lone Bjørn Madsen  

Dialogmøde mellem detailhandlen og Norddjurs Kommune 
 

1. Velkomst v. Else Søjmark, fmd. Erhvervs- og Arbejdsmarkedsudvalget 

 

2. Bordet rundt – åben dialog 

• Ønske fra Handel Grenaa om at lempe detaljeringsgraden i an-

søgninger i forbindelse med aktiviteter i midtbyen. Forvaltningen 

inviterer detailhandlen til møde om, hvordan udfordringen kan 

imødekommes. 

• Ønske fra Handel Grenaa om at øge aktiviteterne i midtbyen, 

særligt om sommeren, evt. ved at Norddjurs Kommune bliver re-

præsenteret Handel Grenaas aktivitetsudvalg. Forvaltningen invi-

terer Handel Grenaa til dialog herom. 

• Ønske fra Auning Handel & Erhverv om øget samarbejde ift. bo-

sætning og strategisk udvikling for at understøtte den positive 

udvikling. Det blev oplyst at strategisk udvikling og bosætning 

ligger under økonomiudvalget i den nye kommunalbestyrelse og 

har en høj politisk prioritering. 

• Ønske fra Auning Handel & Erhverv om flere turistaktiviteter i 

Auning samt øget synlighed gennem bedre skiltning. Forvaltnin-

gen bringer ønsket med ind i det nye Erhvervsudvalg. 

• Ønske fra Auning Handel & Erhverv ift. øget gennemsigtighed ift. 

eksempelvis julebelysning. Forvaltningen bringer ønsket ind i det 

nye Erhvervsudvalg. 

• Ønske fra Auning Handel & Erhverv om viden om plan for el-lade-

standere samt ønske om samarbejde med kommunen. Forvaltnin-

gen orienterer om, at der er afsat penge årligt i budgettet frem 

til 2025. Forvaltningen inviterer til møde om øget tilgængelighed 

ift. el-ladestandere. 

 

3. Opsamling v. Else Søjmark, fmd. Erhvervs- og Arbejdsmarkedsudvalget 

 

Else Søjmark kvitterede for dialogen og ovennævnte aftaler om det vi-

dere forløb på konkrete punkter. Derudover takkede Else Søjmark for et 

godt og konstruktivt samarbejde med foreningerne og ønskede god vind 

fremover. 


